
屯門南延綫項目 — 湖景路及湖翠路一帶行人路臨時交通安排
Tuen Mun South Extension Project – Temporary Pedestrian Arrangements at / near Wu King Road and Wu Chui Road

本函檔號 Our reference: 
TME/2024/1500/N017

隨著屯門南延綫項目工程的推展，由2024年11月29日起，湖景路與湖翠
路交界的一段臨時行人路將會重新開放。此外，由2024年11月29日至
2025年年初，屯門碼頭公廁附近的部分行人路將分階段暫時收窄，以進
行地下管綫改道工程。

詳情請參考附圖。現場會設置適當指示牌協助行人。個別工序或會產生
聲響，工地會採取適當的噪音緩解措施。我們會密切留意有關安排，致
力減低工程對社區可能帶來的影響。感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致
電查詢熱綫5186 6082。

2024年11月27日

27 November 2024

As the construction of the Tuen Mun South Extension project is progressing, starting
from 29 November 2024, a section of temporary footpath at the junction of Wu King
Road and Wu Chui Road will be re-opened. Besides, from 29 November 2024 to early
2025, parts of the footpath near the Tuen Mun Ferry Pier Public Toilet will be temporarily
narrowed in stages for underground utilities diversion works.

Please refer to the location map for details. Appropriate signs will be in place to direct
pedestrians. Some noise might be generated from some of the works activities. Proper
noise mitigation measures will be adopted on site. We will closely monitor the
arrangements so as to minimise potential work impacts to the community. Thank you for
your understanding. For enquiries, please call our hotline at 5186 6082.
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